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 اینستاگرام

راهآهنبهلیگیکسقوطمیکند؟

تاج:لیگبرتر15تیمیمیشود!
شهروند| درحالی که کمتر از دوسال از 16تیمی 
شدن لیگ برتر ایران می گذرد، حالا رئیس سازمان 
لیگ از احتمال فرد ش��دن تعداد تیم های لیگ برتر 
سخن می گوید. مهدی تاج روز گذشته در شرایطی 
اعلام کرد احتم��ال دارد لیگ برتر از  س��ال آینده با 
15تی��م به کار خ��ود ادامه دهد که هی��چ اطلاعات 
دیگ��ری ن��داد. رئیس س��ازمان لیگ عن��وان کرد: 
»15باش��گاه لیگ برتری ما عمده مشکلات خود را 
حل کرده و با اس��تانداردها مطابقت دارند. تنها یک 
باشگاه نتوانس��ته این کار را انجام دهد که احتمالا از 
لیگ برتر به دسته پایین تر س��قوط خواهد کرد. در 
این شرایط لیگ آینده احتمالا 15 تیمی می شود.« 
اما کدام باش��گاه از لیگ برتر کنار گذاشته می شود؟ 
شنیده ها حکایت از آن دارد که منظور تاج از باشگاهی 
که لیگ یکی می شود، راه آهن تهران است. باشگاهی 
که همچنان نتوانسته مشکلات مالکیتی خود را حل 

کند و فعلا زیر نظر حمید استیلی اداره می شود. 

نامهاتلتیکومادریدبهسازمانلیگ

1/5میلیونیوروبدهید
میآییمتهران!

ش�هروند| ای��ن روزها که ب��ازار انج��ام بازی 
دوستانه باشگاه های ایرانی با تیم های اروپایی داغ 
است، باشگاه اتلتیکو مادرید درخواست جالبی از 
مسئولان سازمان لیگ برتر کشورمان داشته است. 
این باشگاه که از وجود سعید عزت اللهی بازیکن 
ایران��ی در تیم جوانان خود نیز به��ره می برد، روز 
گذشته با ارسال نامه ای به سازمان لیگ خواستار 
برگزاری دیداری دوستانه با یکی از تیم های لیگ 
برتری کشورمان ش��د. با دریافت این نامه توسط 
مدیران س��ازمان لیگ، آنها به دستور مهدی تاج 
نامه ای را به 16 باشگاه لیگ برتری ارسال کردند 
تا در صورت تمایل برای برگزاری چنین دیداری، 
آمادگی خود را تا 30 مهر اعلام کنند. درخواست 
باش��گاه اتلتیکو مادرید این اس��ت ک��ه در تاریخ 
9دی ماه 93 چنین ب��ازی انجام پذیرد. تا اینجای 
کار همه چیز برای باشگاه های ایرانی ایده آل است 
اما جالب است بدانید که باشگاه اسپانیایی مبلغ 
یک میلیون و 500 هزار یورو به علاوه هزینه پرواز 
چارتر و اقامت در ته��ران را نیز برای برگزاری این 
دیدار درخواس��ت کرده است. مساله ای که شاید 
باعث شود هیچ کدام از تیم های لیگ برتری چنین 

بازی را نپذیرند.

 کنفدراس��یون فوتبال آسیا با ارس��ال نامه ای از 
انتخاب دایی و بهزادی به عنوان بازیکنان افسانه ای 
از ایران برای حضور در مراسم شصتمین سالگرد 

تأسیس AFC خبر داد.
 امی��ر مقصودل��و، خوانن��ده زیرزمین��ی که از 
حضورش در راه آهن به عن��وان بازیکن خبر داده 
بود، دیروز به محل تمرین پرس��پولیس رفت و با 

بازیکنان عکس یادگاری گرفت.
 جدیدترین رده بندی اتحادیه دوچرخه سواری 
جهان اع��لام و بر این اس��اس فدراس��یون ایران 

برترین فدراسیون آسیا شناخته شد.
 حبیب کاش��انی، مدیرعامل سابق پرسپولیس 
به عنوان مش��اور فدراس��یون فوتبال و مدیر تیم 

فوتبال امید انتخاب شد.
 تیم ملی شمش��یربازی س��ابر ایران ب��ا جبران 
شکس��ت بازی های آس��یایی مقابل کره جنوبی، 

توانست قهرمان امیدهای آسیا شود. 
 براساس رایزنی ها و توافقات انجام شده تیم ملی 
فوتبال ایران اسفندماه 93 در دیداری تدارکاتی به 

مصاف تیم ملی سوئد خواهد رفت.

نکونام:کاری ک��ه در برزیل انجام دادیم توقعات 
م��ردم را از تیم ملی تغیی��ر داد/ تیم ملی در حال 

توسعه یک کار مهم است
کیوم�رثهاش�می: پیش بین��ی می کردیم 
25م��دال طلا بگیریم/ فوتبال، هندب��ال و جودو 

بسیار ضعیف ظاهر شدند 
مل�ی امنی�ت کمیس�یون س�خنگوی
مجلس: ادعای نش��ناختن جهانشاهی از سوی 

پرسپولیسی ها باورکردنی نیست
آذری:پرسپولیس باید حق رشد صادقیان را به 

ما بدهد

خدیرادرآکادمینایک

س��امی خدیرا، هافبک آلمانی تیم رئال مادرید 
با انتشار عکس��ی از حضورش در آکادمی نایک در 
اینستاگرام نوشت: »یک روز خوب در آکادمی نایک، 
دیدن حمایت حرفه ای آکادمی نایک از استعدادهای 

جوان واقعا لذت بخش است.«

 فوتبال جهان

پسازمخالفتکمیسیونامنیتملی

بازیپرسپولیسورئالمادریدلغوشد
شهروند| حاش��یه های پیش آمده درباره دیدار 
مسئولان باشگاه پرسپولیس با مدیران رئال مادرید، 
درنهایت منجر به لغو این مس��ابقه ش��د که به نظر 
می رسد دلیل اصلی آن مخالفت کمیسیون امنیت 
ملی مجلس ش��ورای اس��لامی اس��ت. حمیدرضا 
سیاسی، مدیرعامل باش��گاه پرسپولیس دراین باره 
می گوید: »با توجه به ش��رایطی که فع��لا به وجود 
آمده تصمیم گرفتیم بازی با رئال مادرید لغو شود. اگر 
توانستیم مقامات ذی صلاح کش��ور را راضی کنیم، 
مجددا مذاکره با رئال را از سر می گیریم. بروجردی 
رئیس کمیسیون امنیت ملی هم در اظهاراتی تأکید 
کرده که برگزاری این بازی فعلا به صلاح نیست. ما 
باید حساسیت های به وجود آمده را کم کنیم و اگر 
مقامات سیاسی برگزاری این بازی را تأیید کردند ما 

هم کار را انجام می دهیم.« 

بادومینشکستدرسومینبازی

پوستلالههاکندهشد

ش�هروند| هلندی ه��ا معم��ولا از بازی س��وم 
مقدماتی، پ��رواز به س��مت مرحله اصل��ی یورو و 
جام جهانی را ش��روع می کردند اما حال انگار اوضاع 
برعکس شده است. سیگوردسون، بازیکن همیشه 
خوب س��وانزی به اندازه بازی ه��ای قبلی اش برای  
ایسلند در رقابت های مقدماتی یورو 2016، دروازه 
هلند را باز کرد تا خودش همراه 2بازیکن 4گله دیگر 
در صدر جدول گلزنان رقابت ها قرار بگیرد و از طرفی 
با رقم زدن شکس��ت 2برصفر هلند در اس��تادیوم 
شمالی ترین کش��ور اروپا، رکورد بی سابقه منفی را 
جلوی نام قهرمان ی��ورو 88 ثبت کند. درواقع هلند 
برای نخستین بار در تاریخ حضورش در رقابت های 
مقدماتی ی��ورو و جام جهان��ی، 2ب��ازی از 3رقابت 
نخست را با شکست به پایان رس��اند. در دیگر بازی 
مهم دوشنبه شب، ایتالیا با تک گل گراتزیانو پله در 
خانه مالت پیروز شد تا کونته در چهارمین همراهی 
لاجوردی ها، چهارمین پیروزی خود را جشن بگیرد.

سایرنتایج
گ��روه اول:  قزاقس��تان 2 – جمه��وری چک 4، 
ترکی��ه یک- لتونی ی��ک/ گروه دوم:  بوس��نی یک 
– بلژی��ک یک،ول��ز 2 – قبرس یک،  آن��دورا یک- 
رژیم صهیونیس��تی 4/گروه هش��تم:  کرواسی 6 – 

جمهوری آذربایجان صفر، نروژ 2 – بلغارستان یک

مسیوتحقیرکاکا؟
در پایان بازی دوس��تانه اخیر برزی��ل و آرژانتین، 
کاکا قصد گرفتن پیراهن مس��ی را داشت اما ستاره 
آرژانتینی با بی محلی اعلام ک��رد پیراهنش را به این 
ستاره نمی دهد. رس��انه ها این عکس العمل را به پای 
غرور خاص آرژانتینی ها و تلاش مس��ی برای تحقیر 
کاکا گذاش��تند اما ماجرا چیز دیگری است و لیونل 
چون از ابتدای بازی قول تعویض پیراهنش را به اسکار 
داده بود، وقتی با درخواس��ت بازیکن س��ابق میلان 
مواجه شد خیلی محترمانه اعلام کرد قول پیراهن را به 
همتیمی ستاره سابق فوتبال جهان داده است. تصاویر 

بعدی از صحت حرف های او پرده برداشت. 

تاریخمصرفهیدینکتمامشده
فرانک دی بوئر، بازیک��ن و مربی معروف هلندی 
پس از شکس��ت نوبرانه لاله های نارنجی از ایسلند 
در مقدماتی یورو 2016، عصر مربیگری هیدینک، 
س��رمربی لاله های نارنجی را پایان یافته دانست. او 
در این باره گفت: »با تم��ام احترامی که برای او قائل 
هس��تم باید بگویم تاریخ مصرفش تمام شده است؛ 
فدراسیون فوتبال هلند در انتخاب هیدینک اشتباه 
کرد. رونالد کومان می خواست هدایت تیم را برعهده 
بگیرد اما نمی دانم چرا فدراس��یون فوتبال هلند به 

جای انتخاب کومان، هیدینک را انتخاب کرد.«

مورینیو،پردرآمدترینمربیدهه
ژوزه مورینی��و، س��رمربی پرتغالی چلس��ی بین 
سال های 2004 تا 2014، بیشترین دستمزد را بین 
همه مربیان باش��گاهی دنیا دریافت کرده است. او از 
مربیگری در اینتر، چلسی و رئال مادرید 903 میلیون 
یورو به دست آورده است. پس از آقای خاص، آنچلوتی 
با 881 میلیون یورو و روبرتو مانچینی با 667 میلیون 
یورو در رده ه��ای دوم و س��وم پردرآمدترین مربیان 

باشگاهی یک دهه اخیر دنیا قرار دارند.

شواینی،عاشقشدهاست
باستین شواین اش��تایگر، هافبک تیم ملی آلمان 
ابتدای هفته ب��ه قصد صرف ش��ام با آن��ا ایوانوویچ، 
قهرمان ص��رب دنیای تنیس و ب��رادرش، میلوش با 
جت اختصاصی به بلگراد پرواز کرد. به محض حضور 
خبرنگاران در رس��توران، این 3نفر رستوران را ترک 
کردند. گفته می شود هدف از این اقدام، دادن پیشنهاد 

ازدواج از سوی شواینی به تنیسور صرب بوده است.

افتخار

شهروند| بیست و یکمین افتخار فردی دن آندرس، یکی از هزاران رد 
پای او در مستطیل س��بز را به خارج از چمن سبز منتقل می کند؛ جایی 
حوالی ساحل موناکو. آنجایی که هر فوتبالیست بالای 28سالی، اگر خیلی 
خوش شانس باشد و توانایی های داخل و خارج از زمینش در 2 مرحله ابتدا 
توسط آرای اینترنتی و سپس روزنامه نگاران تأیید شود، تنها یک بار آن جا 

ردی از خود باقی می گذارد.
تکمیلافتخارات

جایزه پای طلایی هر سال پس از 2 مرحله رأی گیری اینترنتی و سپس 
نظرخواهی از روزنامه نگاران به یک بازیکن واجد شرایط بالای 28 سال و 
درحال فعالیت می رسد. امسال در دوازدهمین دوره انتخاب برنده جایزه 
پای طلایی، آندرس اینیستا از بین 8 کاندیدای قدرتمند به نام های کریس 
رونالدو، مانوئل نویر، یایا توره، وین رونی، تیاگو سیلوا، آندره آ پیرلو، فرانک 
ریبری و مارتا، فوتبالیست زن برزیلی به عنوان بهترین بازیکن انتخاب شد. 
در مراسم دوش��نبه که در موناکو انجام گرفت، همسر و مدیر برنامه های 
آندرس همراه یک روزنامه نگار و آندونی زوبی زارتا، مدیر ورزش��ی بارسا 
حضور داشتند و پس از پایان میهمانی، جای پای اینیستا به شکل نمادین 
کنار س��ایر برنده های این جایزه در جایگاه مخصوص ساحل موناکو قرار 

گرفت. برتری زننده گل صعود بارسلونا به فینال فصل 2009-2008 لیگ 
قهرمانان درواقع اولین پیروزی یک بازیکن بارسلونا و اسپانیا در انتخاب 

سالانه پای طلایی هم محسوب می شد. 

تاریخپایطلایی
جایزه پای طلایی از سال 2003 به برترین بازیکن بالای 28 سال درحال 
فعالیت از هر 2 بخش آقایان و بانوان تعلق می گیرد و هر بازیکن در طول 
دوران بازی تنها یک بار طعم بردن این جایزه را می چش��د. روبرتو باجوی 
افسانه ای که در سومین دوره انتخاب مرد  سال جهان، بهترین جایزه فردی  
سال را ربود، اولین جای پای ثبت شده در ساحل موناکو بود و پس از او نوبت 
به پاول ندود و سپس آندری شوچنکو رسید تا در ایام انتخاب به عنوان مرد  
س��ال فوتبال اروپا، جایزه پای طلایی را هم به خانه ببرند. رونالدو در  سال 
2006 و آلساندرو دل پیرو  سال 2007 و روبرتو کارلوس  سال 2008 دیگر 
برنده های جایزه پای طلایی بودند و  سال 2009 نوبت به رونالدینیو رسید.  
سال بعد، فرانچسکو توتی با بردن این جایزه کلکسیون خود را تکمیل کرد. 
رایان گیگز، زلاتان و دروگبا 3 برنده قبلی پای طلایی نام گرفتند و بالاخره 
امسال نوبت به آندرس رس��ید. برای بهترین بازیکن  سال 2012 فوتبال 
اروپا و ستاره یورو 2012، پای طلایی از آن دست افتخارات مکملی است 
که سال ها بعد وقتی می خواهد قصه پسر کوچک یک کافه دار در روستای 
کوچکی در »فوئنته آلبی��ا« را برای نوه هایش بازگو کن��د از آن به عنوان 

تجلیلی از یک عمر درخشش و خوش اخلاقی نام می برد. 

اینیستا،برندهپایطلاییفوتبال

ردابدیزیبایاسپانیایی

ش�هروند| تیم ملی فوتبال ایران در دومین دیدار تدارکاتی خود در 
اردوی پرتغال مقابل یک تیم باش��گاهی دیگر ق��رار گرفت، درحالی که 
اکثر تیم های ملی در سراس��ر جهان مقابل یکدیگر قرار گرفتند. این بار 
حریف شاگردان کی روش کمی قدرتمندتر به نظر می رسید. بنفیکا که 
فصل گذشته قهرمان لیگ پرتغال شده بود، با این که نیمی از بازیکنان 
اصل��ی اش در اردوی تیم مل��ی پرتغال حضور داش��تند، مقاب��ل ایران 
قرار گرفت. زمان بندی این دیدار نیز کمی عجیب ب��ود زیرا 2 تیم ابتدا 
60دقیقه مداوم مقابل یکدیگر بازی کردند و سپس بعد از یک استراحت 
چنددقیقه ای 30 دقیقه دیگر به میدان رفتند. ایران از ابتدای این دیدار 
با ترکیب علیرضا حقیقی، مهرداد پولادی، پژمان منتظری، امیرحسین 
صادقی، ووریا غف��وری، آندرانیک تیموریان، امید ابراهیمی، س��روش 
رفیعی، علیرضا جهانبخش، سردار آزمون و مسعود شجاعی مقابل حریف 
نامدار پرتغالی به میدان رفت و در دقیقه 44 روی یک ضربه ایستگاهی 

با ضربه سر س��ردار آزمون که در دیدار قبلی نیز گلزنی کرده بود به گل 
رسید.بازیکنانی مانند  هاش��م بیگ زاده، مرتضی پورعلی گنجی، احمد 
عبدالله زاده،  احسان حاج صفی، خسرو حیدری، کریم انصاری فرد، رضا 
قوچان نژاد، وحید امیری و اشکان دژاگه نیز در 45 دقیقه دوم این دیدار 
برای تیم ملی به میدان رفتند و محس��ن فروزان و بیرانوند نیز هر کدام 
30 دقیقه درون دروازه قرار گرفتند. نکونام که دچار سرماخوردگی شده 
بود، در این دیدار به میدان نرفت و همچنین سیدجلال حسینی دیگر 

بازیکنی بود که مقابل بنفیکا بازی نکرد. 

با این که بازی پش��ت در های بسته و بدون تماش��اگر قرار بود انجام 
شود ولی با اجازه باش��گاه بنفیکا حدود 30 نفر تماش��اگر ایرانی که از 
نقاط مختلف پرتغ��ال و حتی از انگلیس آمده بودند موفق ش��دند وارد 
استادیوم شوند. تیم ملی کشورمان که در نخس��تین دیدارش نیز با 2 
گل از سد اشتوریل گذش��ته بود، جمعه به ایران باز می گردد.کارلوس 
کی روش، س��رمربی تیم ملی بعد از پیروزی برابر بنفیکا گفت: »اردوی 
خوب��ی در پرتغال برگزار کردیم. س��عی کردیم به اه��داف مدنظرمان 
برسیم. خوش��حالم بازیکنان جوان در کنار نفرات با تجربه در این اردو 
حضور یافتند. این دو برد، دلیلی برای خش��نودی من نیست. ما اهداف 
بزرگتری را همراه تیم ملی در پیش داریم و با همه وجود برای رس��یدن 
به آن کیفیت تلاش می کنیم.در پایان این بازی روی کاستا با کارلوس 
کی روش به مدت 15 دقیقه در زمین فوتبال خوش وبش کردند. کاستا 

درحال حاضر مدیر فنی تیم بنفیکاست.

دردیداریدوستانهوباگلزنیآزمون

تیمملیایران،بنفیکاراشکستداد
کیروش:ازاینپیروزیخشنودنیستم

ش�هروند| پس از س��ریال ناکامی تیم ه��ای پایه 
فوتبال کش��ورمان و انتقادهای شدیدی که از ریاست 
فدراس��یون می ش��ود، بالاخره اعضای هیأت رئیسه 
فدراسیون دست به کار شدند و با ارسال نامه ای به وزیر 
ورزش و جوانان از اقدامات کفاش��یان و برخی مدیران 
ارشد فدراسیون انتقاد کردند. مسائلی که چند روزی 
می شود ش��ائبه های زیادی ایجاد کرده و بنا به گفته 
منصور قنبرزاده، هیأت رئیسه با بررسی همه جوانب از 
آن کسب اطلاع کرده است. همچنین اعضا که خواستار 
برگزاری جلس��ه با رئیس فدراسیون بودند، نامه ای به 

خود او نیز ارسال کردند تا توضیحاتی در رابطه با 
ناکامی های اخیر بدهد.

استارتیبرایبرگزاریمجمع
درحالی که ماه هاس��ت افرادی 
که در مجمع فدراسیون فوتبال 
عض��و هس��تند، درخواس��ت 
برگزاری مجمع فوق العاده را 
دارند اما صدایش��ان به جایی 
نمی رس��د، نام��ه اعض��ای 
هیأت رئیس��ه ک��ه در 14 
بند تخلفات کفاش��یان را 
تش��ریح ک��رده، می تواند 
اس��تارتی برای برگزاری 

ای��ن مجمع باش��د. 
اعض��ای  از 

هیأت رئیس��ه 
فدراس��یون 

فقط سیدهادی آیت اللهی که به عنوان مدیر تیم های 
ملی پایه یکی از عوامل اصلی ناکامی های اخیر است، 
زیر نامه را امضا نکرده و باید دید که واکنش وزیر ورزش 
دراین باره چه خواهد بود. این ک��ه وزیر برای برگزاری 
مجمع فوق العاده دست به کار خواهد شد یا خیر سوالی 
است که باید در روزهای آینده منتظر 

پاسخ آن باشیم.
کفاشیانرفتنیاست؟

درصورتی که وزی��ر ورزش و 
جوانان به عن��وان رئیس مجمع 
فدراس��یون فوتب��ال بخواه��د، 
مجمع فوق العاده تشکیل خواهد 
ش��د و برخی معتقدن��د به دلیل 
ناکامی های اخیر حتی امکان 
برکناری کفاش��یان نیز در 
این جلسه وجود دارد. البته 
بعید ب��ه نظر می رس��د که 
در فاصله 3 ماه باقیمانده 
تا جام ملت های آس��یا 
وزارت ورزش دس��ت 
به تغیی��رات در رأس 
فدراس��یون بزن��د و 
تغیی��رات  ش��اید 
در فدراس��یون ب��ه 
کفاش��یان دیکت��ه 

شود.
تأییدهیأترئیسه

گوی��ا اعضای هیأت رئیس��ه فدراس��یون فوتب��ال از 
رسانه ای ش��دن نامه ای که علیه کفاشیان امضا کردند، 
ش��وکه هس��تند. ش��هاب الدین عزیزی خادم، یکی از 
اعضای هیأت رئیسه فدراسیون، درباره نامه محرمانه ای 
که پیرامون مس��ائل مالی فدراسیون و غیرقانونی بودن 
دبیرکلی مهدی محمدنبی به وزیر ورزش ارس��ال شده 
اس��ت، می گوید: »در این خصوص م��ن نمی توانم زیاد 
صحبت کنم، چراکه ما قنبرزاده )مدیرعامل باشگاه نفت 
تهران( را به عنوان سخنگوی اعضای هیأت رئیسه انتخاب 
کرده ایم. این نامه توسط اکثریت مطلق اعضا امضا شده و 
به دست آقای کفاشیان هم رسیده است.« از سوی دیگر 
منصور قنبرزاده، سخنگوی هیأت رئیسه نیز دراین باره 
عنوان می کند: »هیات رئیسه در قالب نامه ای سوالاتی 
از آقای کفاشیان داشته اما این نامه کاملاً محرمانه بوده 
است و از رسانه ای شدن آن متعجم! درخصوص نتیجه 
نگرفتن تیم های پایه صحبت های زیادی ش��ده و این 
موضوع نیاز به کنکاشی عمیق دارد. البته به احتمال زیاد 

این موضوع نیز در جلسه پیش رو بررسی خواهد شد.«
حاجرضایی:کابینهایکهفوتبالرا

ادارهمیکند،ضعیفاست
امی��ر حاج رضایی، کارش��ناس فوتبال ای��ران درباره 
نامه اعضای هیأت رئیسه به وزیر ورزش علیه کفاشیان 
به »شهروند« می گوید: »فوتبال هم نیاز به مهندسی و 
طراحی دارد اما امروز کابینه ای که فوتبال ایران را اداره 
می کند، ضعیف است. مدت ها قبل باید مجمع رأی به 
عدم صلاحیت آنه��ا می  داد، نه این که تغیی��رات در آن 
ایجاد نش��ود. « او ادامه می دهد: »مدت هاست کدهای 

ناتوانی فدراس��یون فوتبال داده ش��ده و جامعه فوتبال 
تحت تأثیر این شکس��ت ها قرار گرفته اس��ت. فوتبال 
رشته اول کشور اس��ت و همه انتظار پیروزی تیم های 
مختلف کش��ورمان را دارند اما باخت ها تأثیر منفی در 
جامعه می گذارند.« حاج رضای��ی در پایان حرف هایش 
این گون��ه راهکار می دهد: »ضروری تری��ن اقدام در این 
روزها تش��کیل مجمع عمومی مس��تقل و آزاد اس��ت، 
نمی دانم افراد مجمع توصیه پذیر هستند یا نه اما آنها که 
نمایندگان جامعه فوتبال هستند، باید کارنامه عملکرد 
مسئولان فدراسیون را بررسی کنند و اگر کارنامه مثبت 
بود، آنها را ابقا و اگر نبود، تغییراتی را در بخش مدیریتی 

فدراسیون ایجاد کنند.«
افزایشتعدادمخالفان

با توجه به نامه ای که اعضای هیأت رئیسه فدراسیون 
امضا کرده اند و با نگاهی به حرف های مخالفان کفاشیان 
که به گفته اعضای مجمع تعدادشان از دوسوم اعضا نیز 
بیشتر است و از س��وی دیگر موضع مشخص محمود 
گودرزی درباره رئیس فدراس��یون فوتب��ال، می توان 
متوجه شد تعداد مخالفان مدیریت کفاشیان روزبه روز 
درحال افزایش است و شاید بتوان گفت تعداد حامیان 
او بس��یار کمتر از گروهی اس��ت که روب��ه روی رئیس 
فدراسیون قرار گرفته است. به نظر می رسد ناکامی های 
پی درپی فوتبال ایران در مسابقات بین المللی، اهالی این 
رشته را نگران کرده و با بررسی همه شواهد فقط به یک 
نکته می توان رسید؛ این که پایان دوره ریاست کفاشیان 

اصلا بعید نیست.

گزارش»شهروند«ازاقدامبیسابقههیأترئیسهفدراسیونعلیهعلیکفاشیان

همهبرایبرکناریکفاشیانبسیجشدهاند
امیرحاجرضاییدرگفتوگوبا»شهروند«:ضروریتریناقدام،تشکیلمجمعمستقلاست 

حسینجمش�یدی|  اعضای تیم فوتبال استقلال 
تعطیلی لیگ را مغتنم دانس��تند و برای برگزاری یک 
اردوی تدارکاتی به ارمنستان رفتند و از طرفی در خلال 
این اردو ت��لاش کردند روادید آمری��کا را برای برگزاری 
اردوی تدارکات��ی در طول فصل جاری در این کش��ور 
دریافت کنند. البته در این میان به دلیل غیبت 6 بازیکن 
ملی پوش آبی پوشان و همچنین جاسم کرار و عمران زاده 
برخی نسبت به تیم نصف و نیمه ای که به ارمنستان اعزام 
شد، انتقاد کردند و این سفر و هزینه ای که برای آن شد را 
بیهوده دانستند، اگرچه مدیرعامل استقلال نظر دیگری 
دارد. در ذیل گفت وگوی »شهروند« با بهرام افشارزاده را 
درباره حاشیه های موجود پیرامون استقلال می خوانید. 
انتقادهایزیادیازاردویاستقلالدرارمنستان
مطرحمیش�ود.اینکهتیمبانیمیازنفراتبهاین

کشوررفتو...توضیحیدارید؟
ما دعوتنامه ای از سوی باشگاه گالکسی آمریکا دریافت 
کردیم و به همی��ن دلیل بازیکنان باید ب��رای دریافت 
روادید به ارمنستان سفر می کردند. برای برگزاری اردوی 
تدارکاتی به ارمنستان نرفته بودیم و بازیکنان خیلی زود 
هم برگش��تند. فقط به خاطر این که بازیکنان از شرایط 
مس��ابقه دور نمانند، یک بازی تدارکاتی نیز انجام شد. 
سایر بازیکنان نیز که نتوانستند در این سفر باشند، باید 

در فرصتی مناسب به سفارت آمریکا در ارمنستان بروند.
اگرباشگاهاستقلالبهآمریکادعوتشده،کشور

میزباننبایدبرایویزاهماقداممیکرد؟

همین اتفاق رخ داده اس��ت و همان ط��ور که گفتم 
باشگاه گالکسی دعوتنامه رس��می برای ما ارسال کرده 
است. با این حال همه بازیکنان باید شخصا برای دریافت 
ویزایشان به سفارت آمریکا مراجعه کنند. گرفتن ویزای 
آمریکا اگر دعوتنامه ای وجود نداشت به این راحتی نبود 
و برای برخی از افراد 2، 3 سال طول می کشد اما بازیکنان 

در کمتر از یک ساعت کارشان را انجام دادند. 
ایناردویتدارکاتیچهزمانیتش�کیلمیشود
وآیاب�هدلیلبعدمس�افتتاآمریکاوفش�ردگی

مسابقاتلیگضربهایبهتیمنمیزند؟
هنوز زمان دقیق این سفر مشخص نیست اما احتمالا 
در تعطیلات نوروز  س��ال آینده خواهد ب��ود. ما طوری 
برنامه ریزی کرده ایم ک��ه به تیم ضربه ای وارد نش��ود. 
مطمئن باش��ید وقتی اردوی استقلال در آمریکا برگزار 

شود، متوجه می شوید که ما یک کار استثنایی کردیم.
ازاینبحثخارجش�ویم،شنیدهمیشودجاسم
کراراع�لامکردهدیگرب�هایرانبرنمیگ�رددزیرا

مشکلمالیاتیاشراحلنکردهاید؟
مشکل کرار اصلا مالیاتی نبود و به زمانی برمی گشت 
که در تراکتورس��ازی بازی می کرد. او برای مرخصی به 
کش��ورش رفته و پدر و مادرش هم در تهران هستند و 
این جا خانه برایش گرفتیم. فکر نمی کنم عدم بازگشت 

او به تهران واقعی باشد.
بعداز3شکس�تازس�رمربیتیمتانبهشدت
حمایتکردیدتادرنهایتمقابلملوانبهپیروزی

رسیدید.شرایطتیمچطوراست؟
بنده قاطعانه از قلعه نوعی حمایت می کنم زیرا مربی 
دانا و با آگاهی بالایی است و به توانایی های او اعتقاد دارم. 
مطمئن باشید اگر من مدیرعامل بمانم 10 سال دیگر هم 
قلعه نوعی سرمربی استقلال خواهد بود. خدا را شکر در 
استقلال میان هیأت مدیره و کادرفنی رابطه خوبی وجود 
دارد و برخلاف این که درون خودمان جیغ و داد می کنیم، 
در مواجهه با رس��انه ها بدون س��روصدا کارمان را انجام 

می دهیم تا تیم به حاشیه نرود. 
زمانیکهبهش�ماپیشنهادمدیرعاملیاستقلال
شدهبود،میگفتیدازاینکهبهفوتبالواردشوید،

میترسید.حالاازاینمسألهپشیماننیستید؟
اصلا پش��یمان نیس��تم زیرا از روزی که به باش��گاه 
اس��تقلال آمدم، س��عی کردم تم��ام تلاش��م را برای 
موفقیت این باشگاه به کار گیرم. البته هنوز هم اتفاقات 
ورزش های دیگر را پیگیری می کنم زیرا سال ها کار من 

این بوده است. 
هنوزهمبهنظرمیرس�ددلتانباکمیتهالمپیک
استواینطوربرداشتمیشودکهسهمزیادیدر

موفقیتاینچئونبرایخودتانقائلهستید.
من تا 6 ماه قبل از بازی های آسیایی دبیر کمیته ملی 
المپیک بودم و س��ال ها در آن جا زحمت کشیدم. قطعا 
س��هم زیادی از این موفقیت ها را مدیون زحمات گروه 
قبلی که خودم نیز جزو آنها بودم، می دانم، اگرچه مدیران 
جدید نیز زحمات زیادی کش��یدند. البته معتقدم اگر 

تیم وزنه برداری مان در یکی، دوسال اخیر اسیر حاشیه 
نمی ش��د می توانس��ت 5، 6 مدال طلا بگیرد. پتانسیل 
وزنه برداری ما بالاس��ت اما رضازاده و باقری در آن زمان 
به حرف ما گ��وش نکردند و وزنه ب��رداران اصلی را کنار 

گذاشتند. 
رقیبشما،پرسپولیستلاشزیادیانجامدادکه
بارئالمادریدبازیدوس�تانهبرگزارکنداماعملی
نش�د،ش�مابهاینطوربازیه�ایتدارکاتیفکر

نمیکنید؟
ما نه پول این صحبت ه��ا را داریم و نه حال و حوصله 

حاشیه هایی که در این راه به وجود می آید.
س�ازمانلیگهماعلامک�ردهاتلتیکومادریدبا
یکونیممیلیونیوروحاضراس�تبهایرانبیایدو
بازیتدارکاتیبرگزارکند.باشگاهاستقلالدراین

زمینهپیشقدمنمیشود؟
همان طور که گفتم ما از این پول ها نداریم و بهتر است 
باش��گاه هایی که در فکر این طور بازی ه��ای تدارکاتی 
هستند، از این فرصت استفاده کنند. یک و نیم میلیون 
یورو مبلغ بسیار سنگینی اس��ت. ما اگر بتوانیم قرارداد 

بازیکنان را بپردازیم، باید خدا را شکر کنیم.

بهرامافشارزادهدرگفتوگوبا»شهروند«:

قلعه نوعی تا 10 سال دیگر سرمربی استقلال است
بیشترموفقیتاینچئونحاصلزحماتمابود


